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Agnieszka Jura-Walczak

Radna Rady Miasta Wloclawek
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Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

INTERPELACJA

w sprawie napraury nawienchni ul. Moetowej

Zwracam siE z proibq o naprawQ nawierzchni ul. Mostowej.

W jezdni znajduje siq znaczna liczba ubytk6w, co powoduje utrudnianie w poruszaniu
sig i stanowi zagro2enie.

W zalqczeniu dokumentacja fotograficzna :
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